
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr LXIII/2024 

LXIII Sesja w dniu 17 stycznia 2024  

Obrady rozpoczęto 17 stycznia 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:39 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Katarzyna Jóźwiak 

7. Beata Kmito 

8. Jarosław Kopyciński 

9. Justyna Korybska 

10. Agnieszka Kościelska 

11. Anna Maciuszonek 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary, 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary, 

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary, 

4. Karolina Przygoda – Radca Prawny. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył LXIII obrady Sesji Rady Miejskiej, witając 

wszystkich zebranych. W obecnym momencie obecnych było 11 Radnych, co stanowi 

kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do biura Rady wpłynął wniosek od Pani 

Burmistrz o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków. Odczytał wniosek. 

Radni nie mieli uwag. 

  



Głosowano w sprawie: 

przyjęcia nowego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Maria Słomska 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska, Tadeusz Wandrowski 

 

3. Przyjęcie protokołu z LXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 20 

grudnia 2023 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 20 grudnia 

2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Maria Słomska 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska, Tadeusz Wandrowski 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o odczytanie sprawozdania z pracy 

burmistrza. 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z pracy burmistrza za okres od 21 grudnia do 17 

stycznia 2024 r.  

Radni nie mieli uwag. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie było interpelacji i zapytań. 

 

Przewodniczą Rady Miejskiej poinformował, że otrzymał odpowiedź od Pana Roberta Dróbki 

Kierownika Zarządu Dróg Wojewódzkich oddział w Elblągu na pismo wystosowane po 

Debacie o stanie dróg. Przedstawił jakich dróg dotyczyło pismo oraz poinformował, że 

realizacja zadań uzależniona jest od posiadanych środków. 



Poinformował, że grupa Radnych reprezentująca mieszkańców położonych w ciągu drogi 505 

złożyła petycję o przebudowę drogi 505 na odcinku od Młynar do węzła z drogą S22 w 

szczególności w m. Błudowo i Płonne wraz z chodnikami. Pismo zostało wysłane do 

Przewodniczącego Sejmiku Wojewódzkiego oraz do Pana Marszałka Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego. Poinformował, że odpowiedzi jeszcze nie otrzymał. 

 

6. Wnioski sołtysów. 

 

Nie było wniosków Sołtysów. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024-2036, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Panią Skarbnik o omówienie obu 

uchwał. 

 

Pani Skarbnik omówiła uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do obu uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że obie uchwały została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024-2036, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Maria Słomska 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska, Tadeusz Wandrowski 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Maria Słomska 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska, Tadeusz Wandrowski 

 

c) ustalenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie do budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Młynary, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał, czy jest potencjalne zapotrzebowanie na przydomowe 

oczyszczalnie i jak to wygląda w skali roku oraz stwierdził, że koszt oczyszczalni to 

kilkanaście tysięcy złotych, więc ograniczenie 3 tyś zł a nie więcej niż 80% jest trochę 

symboliczne. Zapytał, czy nie powinno ulec korekcie kwota i zasada.  

Pani Burmistrz odpowiedziała, że na komisji budżetowej wywiązała się dyskusja na ten 

temat. Przyznała, że dofinansowanie jest symboliczne. Jeśli w ciągu roku coś się zmieni, 

zostanie odzyskany VAT z PROW, to będzie można pomyśleć o zwiększeniu kwoty 

dofinasowania. Gmina nie dysponuje środkami, by móc udzielać większych dotacji.  

Przewodniczący wyjaśnił, że kwota dotacji uległa zwiększeniu z 2 tyś zł do 3 tyś. zł. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie do budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Maria Słomska 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska, Tadeusz Wandrowski 

 

d) określenia przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Młynary, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Młynary oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do obu uchwał. 



Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, 

że obie uchwały została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

określenia przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Młynary, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Młynary oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Maria Słomska 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska, Tadeusz Wandrowski 

 

e) określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił powód podjęcia uchwały. 

Pani Burmistrz omówiła zakres prac w ramach dotacji. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał, ile jest zabytków w gminie i czy istnieje gminny rejestr, 

przytoczony w uchwale. 

Pani Burmistrz powiedziała, że taki rejestr istnieje i wymieniła budynki, które są zabytkami. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał, ile jest zabytków poza miastem. 

Pani Burmistrz wymieniła zabytki. Powiedziała, że w urzędzie jest rejestr zabytków i można 

się zapoznać. Omówiła trudności, jakie się wiążą z prowadzonymi remontami dróg 

znajdującymi się w strefie konserwatorskiej. 

Pani Skarbnik poprosiła o głos i omówiła sposób przekazania dotacji kościołowi. 

Powiedziała, że wkład własny ponosi parafia. Gmina nie ponosi żadnych kosztów, przekazuje 

jedynie dotację, którą pozyskała. 

Pani Burmistrz powiedziała, że gmina sprawuje nadzór nad rozliczeniem dotacji, ale 

beneficjentem jest parafia. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków. 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Maria Słomska 

NIEOBECNI (4) 

Krzysztof Fiodorowicz, Jarosław Kopyciński, Jadwiga Orłowska, Tadeusz Wandrowski 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Nie było interpelacji ani zapytań. 

 

9. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że do kończ kadencji zostały dwie sesje. Podał 

przybliżone terminy sesji. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady LXIII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

Karol Jóźwiak  

 

 

  

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


